

Departure with a minimum of 2 people

兩人
成行

- ◆各項活動為中文導覽行程，活動無英文解說，名額有限請事先報名。
All of the activities are in Mandarin guidance. The offer is limited, please sign up as soon as possible.
- ◆活動開始前10分鐘於飯店大廳集合
Meet at the lobby 10 minutes before the event start
- ◆六歲以下不佔位孩童免費
Free for children under the age of six.

賞
花
踏
青

Spring Leisure Activity Timetable

春遊去

港口茶
之旅
Manzhou Tea Tour

08:30 - 10:30
請於活動前晚21:00前報名
Registration before 21:00 by the day before
NT\$ 300/位 per person

龜山漫遊
之旅
Mt. Gui Walking

14:00 - 17:30
請於中午12:00前報名
Registration before 12:00
NT\$ 500/位 per person

夜探海角
之旅
Kenting Night Tour

19:30 - 21:00
請於18:00前報名
Registration before 18:00
NT\$ 300/位 per person

活動時間 Time

活動項目 Activities

活動費用 Activities Fee

10:00 - 10:50
19:00 - 19:50

活動前30分鐘報名
Registration 30 minutes before the event

創意手做DIY
Creative DIY
課表依現場公告
(Daily Schedule)

NT\$ 100/位
per person

11:00~12:00

親子攀岩體驗
Bouldering Experience
12歲以下兒童需家長陪同
Children under the age of 12 should be accompanied by parents

免費參加
Guest Free

15:00~16:00

攀岩教學體驗
Bouldering Experience
4歲以上 4 years old and above

NT\$ 50/位
per person

09:30~12:00

請於活動前晚21:00前報名
Registration before 21:00 by the day before

晨間 兒童活動營
Mini Caesar Kids Camp(Morning)
適合4-8歲兒童
Suitable for children between the ages of 4-8

NT\$ 500/位
per person

14:00~17:00

請於中午12:00前報名
Registration before 12:00

午間 兒童活動營
Mini Caesar Kids Camp(Afternoon)
適合4-8歲兒童
Suitable for children between the ages of 4-8

NT\$ 800/位
per person

20:30~20:50

動物變裝親子派對
Animal Costume Party

21:10~21:30

幸運密碼好禮送
Lucky Number Draw

免費參加
Guest Free

21:40

單日 投籃機大戰
Shooting Machine Contest
須滿130公分以上 130cm and above
雙日 滾滾球大賽
Rolling Mini Ball competition



集合地點 Assembly Place

休閒中心
Recreation Center



想參加以下活動的朋友請於下午16:00前報名喔。活動名額有限，請盡早報名。
Registration before 16:00. The offer is limited, please register as soon as possible

08:00~10:30
13:00~15:30

日間生態旅遊
Day-time Eco Tour

NT\$ 300/位 per person

08:00~11:00
13:00~16:00

日間梅花鹿尋蹤
Day-time Sika Deer Tour

NT\$ 400/位 per person

08:00~12:00
13:00~17:00

毛柿林尋幽遊程
Persimmon Forest Tour

NT\$ 500/位 per person

19:00~21:30

夜間生態遊程
Night-time Eco Tour

NT\$ 300/位 per person

活動開始前10分鐘
於大廳集合
Meet at the lobby 10 minutes
before the event start

◆活動諮詢及報名請洽B1休閒中心或撥館內分機『7』

For more information and registration please contact B1 Recreation center or dial # 7

◆為確保活動行程安全，各項活動行程皆須依照規定之身高及年齡參加。

Participants of all events must meet the regulation requirements in height or age in order to ensure the safety of the participants under our care.

◆活動皆可使用饗樂金折抵(差額恕不退還)

Vouchers are acceptable for activities. (Balance is non-refundable)



Winter Leisure Activity Introduction

春季戶外導覽



港口茶香之旅 Manzhou Tea Tour

位於屏東滿洲的港口茶，以低海拔、靠海、及墾丁特產「落山風」三大推手生長而成，不同於一般茶葉風味，是最特別的茶種之一，活動將沿途帶您走訪墾丁美麗東海岸，提供專業生態導覽解說。

Gangkou tea is derived from Manzhou, Pingtung, which is cultivated based on three main factors, included low altitude, closed to the sea and Kenting's characteristic "Foehn". Differing from common tealeaves, it is one of the most special tea species. The activity will take you to the magnificent east coast of Kenting, provided professional ecological tour guide along the way.

活動時間Activity Time : 08:30 - 10:30

活動費用Activity Fee : NT\$300 / 位 Per Person

活動路線：飯店→船帆石→砂島→龍磐公園→風吹沙→港口村→港口茶園→飯店

Activity Directions: Hotel→Chuanfan Rock→Shadao→Longpan Park
→Fongchueisha→Gangkou Village→Gangkou Plantation→Hotel

集合地點Assembly Place : 飯店大廳Hotel Lobby

※需前一天晚上21:00前報名。

Please register before 21:00 of the previous day



龜山漫遊之旅 Mt.Gui Guide Tour

最不一樣的生態漫遊之旅，我們將帶您前往龜山遺址，距今約1500年的龜山史前遺址。龜山由於是至高點，地理位置重要，留有很多以前的軍事坑道與步道讓我們一同窺探究竟，最後沿著美麗的西海岸回程！

For the most unique ecological guided tour, we take you to Mt. Gui Prehistorical Remains, which dates to around 1500 years ago. Given that Mt. Gui is geographically the high point, there lie many past military tunnels waiting us to discover. As for the end of the guided tour, we will return from the beautiful west coast!

活動時間Activity Time : 14:00 - 17:30 (活動當天中午12點前報名額滿為止) (每日限8位)

活動費用Activity Fee : NT\$ 500 / 位 Per Person

活動路線：飯店→四重溪→龜山→西海岸→飯店

Activity Directions: Hotel →Sichongxi→Mt. Gui→West Coast→Hotel

※本活動請於當日中午12點前報名。Please register before 12:00.

※每日限8位，額滿為止。Only serve 8 guests per day.



夜探海角 Night Exploration Cape

有別於墾丁大街的熱鬧與喧囂，夜晚的墾丁，除了夕陽的落下，也有星星的升起，有許多神秘之處值得探訪。跟隨活動員的腳步，一起開啟夜探海角的旅程！

Unlike the hustle and bustle of Kenting Main Street, the sun sets while stars rise.

There are many mysterious places worth visiting at night in Kenting.

Follow the footsteps of the tour guide and start the journey of Night Exploration Cape!

活動時間Activity Time : 19:30 - 21:00 (每日限8位)

活動費用Activities Fee : NT\$ 300 / 位 Per Person

活動路線：飯店→鵝鑾鼻燈塔→龍磐公園→飯店

Activity Directions: Hotel →Eluanbi Lighthouse→Longpan Park→Hotel

集合地點Assembly Place : 飯店大廳Hotel Lobby

※本活動請於當日18:00前報名。Please register this activity before 18:00.

※每日限8位，額滿為止。Only serve 8 guests per day.



※本行程將有活動員全程導覽及交通安排，只要穿著輕便服裝+相機就可以出發囉 (建議穿著布鞋)
Guide and transportation will be arranged. Dress casual and don't forget to bring your camera. (Highly recommend to wear sneakers)
(活動報名為前一天晚上21:00前報名 Registration before 21:00 the day before)

凱撒冒險王

Caesar Adventure King

凡參加凱撒舉辦的戶外行程，即可參加冒險王積分賽，
每參加一項活動可積點一分，
該季積分前三名者，可獲下一季戶外活動免費暢玩！

Anyone who participates in outdoor activities at Caesar Park Hotel Kenting can receive 1 point for taking part in each activity.
The top 3 participants with the highest score that season can enjoy the outdoor activities next season for free!
(Top 3 winners can join water activities in half price in summer season.)



VS

凱撒孩子王

Caesar Kid King

凡參加凱撒舉辦之付費兒童活動（小凱撒活動營、DIY）
每參加一項活動可積點一分，該季積分前三名者，
可獲下一季兒童活動免費暢玩！

Anyone who participates in paid kid activities (Mini Caesar Kids Camp, DIY) can receive 1 point for taking part in each activity.
The top 3 participants with the highest score that season can enjoy the kid activities next season for free!

召集

Assembling



凱撒人氣王

Caesar Popularity King

凡參與凱撒舉辦的任何活動，FB拍照打卡寫下參加活動名稱，並標註@墾丁凱撒休閒中心，於退房前該貼文按讚人數達30人(含)以上，可至B1休閒中心兌換精美禮品乙份。

Anyone participates in any event held by Caesar Park Hotel Kenting, upload the picture on Facebook, write down the name of event and hashtag "# Caesar park hotel kenting", you can gain a gift at B1 Recreation Center if more than 30 people (including 30 people) liked your post.

(需出示手機畫面兌換，每個帳號限兌換乙份)

(Show your mobile phone screen to gain. Each account can only get 1 gift.)

積分說明 Score Detail

- 積分以訂房人為登錄代表可合併累計，需登記實名及有效之聯絡電話。
Scores can be accumulated with the room reserver as the representative. Real name and available telephone number is required.
- 統計期間以春季節目季度劃分，活動請以墾丁凱撒官網公告為主。
Time period is counted according to the season of the recreation timetable. For further information on the events, please refer to the announcement of the official website of Caesar Park Hotel Kenting.
- 小凱撒活動營全日以兩分計算。
Mini Caesar Kids Camp (All day) is counted 2 points.
- 如使用任玩券或其它優惠券(含免費體驗)參加活動則不列入積分。
Scores will not be counted if All-you-can-play Voucher or other discount coupons is used (including free experience) when taking part in those activities.

獎項說明 Reward Detail

- 獲獎期間活動表請依墾丁凱撒官網公告為主。
Award period and activities are counted according to the season of the recreation timetable. For further information on the events, please refer to the announcement of the official website of Caesar Park Hotel Kenting.
- 獲獎期間限本人及其同行親友使用，需以得獎人姓名完成訂房，入住使用需出示身分證明。
The award can be used only by the winner in person and freinds. Room reservation must be done under the award winner's name and identity certificate is required when checking in.
- 獲獎期間每日最多贈送4人次活動免費暢玩，跨日重新計算。
During the awarded period, 4 people can join the activities for free daily.
- 暑期水上活動提供半價優惠。
Top 3 winners can join water activities in half price in summer season.
- 小凱撒活動營僅贈送上午時段，如參加下午時段或全日需補差額。
Only morning mini Caesar Kids Camp is offered for free. Extra fee would be charged for joining afternoon or all day kids camps.
- 參加活動恕不可與其他優惠併用 & 社頂部落系列遊程恕不適用。
The award is not applicable for Shirding tours.
- 贈送期間未使用視同放棄；墾丁凱撒大飯店保留活動修改之權利。
It's deemed to be quit if the rights are not used. All rights reserved by Caesar Park Hotel Kenting.